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____________________________________________________________________________________________________________________________ 

  Utdragsbestyrkande 

 
Plats och tid                        Sandskär, stadshuset kl. 13.00 – 15.00 
    
Beslutande 

Ann-Kristin Joki, ordförande 
Sven Tornberg, vice ordförande 
Hjördis Preiman, SKPF 
Lennart Fredriksspn, PRO Haparanda 
Laila Ryhänen, SKPF 
Lars Pesula, PRO Karungi 
Ritva Niska, PRO Karungi 
Kurt Lindfors, SPF 
Anders Tapani, SPF 

                                            Sten-Inge Videhult, PRO Seskarö 
                                            --- 
                                            Sanna Kallijärvi, MAS 
                                            Richard Jonsson, föreningsstrateg 

 
 
 

Övriga deltagare Lasse Stenman, sekreterare 
  
  
  
Utses att justera  
  
Justeringens plats och tid Kommunledningskontoret 
  
Under- 
skrifter  Sekreterare ………………………………………………….. Paragrafer   10-18 
  Lasse Stenman 
  
 Ordförande  ………………………………………………….. 
  Ann-Kristin Joki 
  
 Justerare ……………………………………………………………………………………………………. 
                                           Laila Ryhänen 
 
 ____________________________________________________________ 
     ANSLAG/BEVIS 
 Protokollet är justerat. Justeringen har tillkännagivits genom anslag 
  
Organ Kommunala pensionärsrådet 
  
Sammanträdesdatum 2020-09-17 
  
Anslagsdatum  Anslaget tas ned 
  
Förvaringsplats för protokollet Kommunledningskontoret 
  
  
Underskrift   …………………………………………………… 
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Ärenden 
 
Den officiella agendan föregås av en tyst minut för avlidne ledamoten Karin Garellick. 
 
Kpr § 10 
 
Öppnande 
 
Ordföranden öppnar mötet och hälsar ledamöterna välkomna till årets andra sam-
mankomst i rådet – som inte sammanträtt sedan februari på grund av pågående 
pandemi. 

 
_____ 
 
Kpr § 11 
 
Justerare 
 
Utses ledamot Laila Ryhänen. 
_____ 

 
 
Kpr § 12 
 
Föregående protokoll 
 
Läggs till handlingarna efter dragning av sekreteraren.  
 
Under programpunkten uppstår en spontandiskussion om utbyggnaden av äldrebo-
enden, där ledamöter uttrycker förhoppning om bättre mat som tillagas vid respektive 
avdelning och där måltiderna i högre grad än tidigare kan fungera som socialt bin-
demedel. 
_____ 
 
Kpr § 13 
 
Besök av MAS Sanna Kallijärvi som informerar om det lokala läget i pågående pan-
demi. 
 
Läget för Haparandas del förefaller stabilt, utan konstaterade nya fall på en vecka. 
Situationen för länet i stort verkar också vara under kontroll med sju nya smittfall un-
der samma tid. 
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Kallijärvi berättar att man utfört ett grundligt förebyggande arbete inom förvaltningar-
na och att medarbetarna visat stort engagemang – i en process som varit lärande 
och genererat kunskap som kommer att vara nyttig i det fortsatta arbetet. 
 
Ett kvitto på den konsekvens med vilken man jobbat är det faktum att man inte kun-
nat konstatera ett enda fall av smitta vid äldreboendeavdelningarna i kommunen – 
detta som följd att man tidigt stängde boendena för besökare. 
 
MAS understryker också att hemtjänstens medarbetare använder visir vid fältarbete 
och att många rutiner är basala, men avgörande för ett lyckat utfall. 
 
Kontinuerliga riskbedömningar utförs och MAS betonar vikten av att inte sänka gar-
den - särskilt viktigt när man öppnar avdelningarna för besökare den 1 oktober. 
 
Ledamot Tornberg berättar att också hela Robinson-projektet förlöpt säkert och virus-
fritt med rigorösa kontroller av deltagarna. 
 

                 ____     
 
  

                 Kpr § 14 
 
Besök av föreningsstrateg Richard Jonsson 
 
Richard beskriver sin roll som ”en länk mellan kommunen och dess 135 föreningar”, 
med väldigt brett arbetsområde. Han är inne i en fas där han lär känna förenings-
strukturen och välkomnar dialog i alla former, ”dörren till mitt rum i kommunhuset står 
öppen”. 
 
Jonsson redogör också för ett i delar nytt system för föreningsbidrag, där alla ansök-
ningar behandlas under ett tak. Ett grundbidrag betalas ut med viss automatik, sedan 
får respektive förening fakturera kommunen för beviljade aktiviteter. Systemet har 
mötts med bifall från kommunrevisorerna, men flera av rådets medlemmar uttrycker 
missnöje med den nya ordningen. 
 
Understrykas bör att Richard Jonsson inte sitter i position att bevilja medel – den pro-
cessen genomgås i politiska organ. 

 
                 ____     

 
Kpr § 15 
 
Om nästa möte och det fortsatta arbetet i rådet 
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Nästa möte i Kpr hålls den 16 december klockan 13.00, åter i lokal Sandskär som 
möjliggör en coronasäkrad träff. 
 
Rådet är mycket intresserat av nämnda nybyggnationer och vill se ritningar med 
planlösningar. Sekreteraren undersöker möjligheterna att bjuda in tekniske chefen 
Jimmy Henriksson till nästa möte. 
 
Ledamot Tornberg berättar om en översyn av parkeringsregler inom centralorten, 
med mjuk övergång och ”varningslapp” innan man bötfäller. Skärpningen av reglerna 
är en följd av den bristande disciplin hos trafikanter – särskilt under vintertid, då fel-
parkeringar försvårar snöröjning. En kontrolltjänst upphandlas i skrivande stund med 
vaktbolag. 
 
Primärvården i östra Norrbotten är ett annat intresseområde, där rådet vill ta initiativ 
till någon form av hearing eller informationsutbyte under oktober månad. Sekrete-
raren undersöker möjligheten att engagera Elisabeth Eero som föredragshållare, i 
egenskap av ansvarig för hälsocentralerna i Haparanda, Övertorneå och Överkalix. 

 
____     
 
Kpr § 16 
 
Laget runt 
 
PRO Karungi har hållit styrelsemöte och planerar en rundresa hos lokala företag. 
 
PRO Seskarö använder digitala hjälpmedel för sammankomster och ser pandemin 
som en förtäckt datakurs – man har ätit virtuella middagar och vårvandring på nätet. 
Allmänt görs mycket för att motverka ensamheten hos äldre på orten. Man arbetar 
också för att Haparanda församling ska bygga en askgravplats invid Seskarö kyrka. 
 
PRO Haparanda har hållit styrelsemöte med reducerat manskap och café för ett be-
gränsat antal personer och har planer på en pubafton under hösten. 
 
Både SKPF och SPF har verksamheter på sparlåga, där i stort sett alla aktiviteter 
ställts in från mars och framåt. SPF har planer på att mjukstarta med promenader 
under hösten. 
 
Ledamot Tornberg redogör målande för aktiviteten inom Robinsonprojekten i skär-
gården och vid Cape East och konstaterar att så många som 230 personer arbetat  i 
verksamheten. Målet är att locka fler produktionsbolag till gränsområdet. 
 
Tornberg redogör också för kommunens nya skolstruktur och nybyggnationer i sam-
band med denna. En schematisk skiss över den nya skolstrukturen bifogas utskicket 
av detta protokoll. 
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Tornberg utlovar också en satsning på gatunätet, där underhåller minst sagt är efter-
satt på sina ställen. Det stängda badhuset är fortsatt ett frågetecken och nästa steg i 
ärendet är att utreda vad en helrenovering skulle kosta. 
 
 
____     

 
 
Kpr § 17 
 
Övriga frågor 
 
Inga övriga frågor dryftas. 
____     

 
Kpr § 18 
 
Avslutning 
 
Ordförande avrundar mötet och tackar för visat intresse. 
____     

 
 
 
 

 


